
ДО Г-Н  ХРИСТОВ 

КМЕТ НА ОБЩИНА ШУМЕН 

 

ЧРЕЗ Г-ЖА АСПАРУХОВА 

ПРЕДСЕДАТЕЛ НА ОБЩИНСКИ СЪВЕТ-ШУМЕН 

 

 

                                                                                  ПИТАНЕ 

          От Юлия Неделчева – общински съветник в Общински съвет-Шумен 

           ОТНОСНО:  устно питане от предходна сесия 

 

        УВАЖАЕМИ  ГОСПОДИН  ХРИСТОВ, 

  

     На сесията на Общински съвет-Шумен, провела се на 30.01. 2025 г., зададох въпрос към Вас и 

помолих да ми бъде отговорено в  писмена форма. Според Чл.102.от Правилника за организацията 

дейността на Общинския съвет, неговите комисии и взаимодействието му с администрацията на община 

Шумен, това трябваше да се случи до сесията, провела се на 27.02.2025 г.. Отговор не получих и по 

време на сесията алармирах за това. До момента аз все още не съм получила отговор. Поради тази 

причина ще повторя въпроса си в писмена форма: 

  Кога ще бъде реновирано и благоустроено междублоковото пространство на ул. „Софийско шосе”, 

блокове 4, 6, 12, 14, и 16? 

   Моля в отговора да бъде отделено специално внимание на пространството между блоковете 4 и 12. По 

този въпрос жителите са входирали две подписки през последните години. Освен това, те са водили 

разговори както с Вас, така и с Вашия предшественик. 

 

   Надявам се да получа отговор до предстоящата сесия. 

 

 

 

С уважение: 

                        Юлия Неделчева 

     


